



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company

07 JUL 2025

التاريخ :

الإشارة : 634/3-26/2025

Date : _____

Ref : _____

To: Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين دولة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

Subject: Clarification on Unusual Trading Activity on
Kuwait Investment Company Shares

reference to the email date received today pertinent to the inquiry about the Unusual Trading Activity on Kuwait Investment Company Shares as per trading session dated on Monday 07/07/2025, and pursuant to the provision of article (4-5) of book No. 10 (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulation of law No. 07/2010 and their amendments.

We would like to inform you that the Company dose not have any Material Information that did not disclose about during the pervious period, and there have been no recent developments that would have impact the Company or its affairs in the way, which would cause such Activity.

Sincerely Yours,

الموضوع: إيضاح من الشركة الكويتية للاستثمار بشأن
التداول غير الاعتيادي على أسهم الشركة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وبخصوص استفساركم عن وجود نشاط غير اعتيادي على تداول سهم الشركة بالبورصة خلال جلسة تداول اليوم الإثنين 2025/07/07، وطبقاً لنص المادة (4-5) من الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010.

فإن الشركة الكويتية للاستثمار تؤكد بأنه لا يوجد لديها أية معلومات جوهرية لم تقم بالإفصاح عنها خلال الفترة السابقة، ولم تكن هناك تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على الشركة أو شؤونها بالشكل الذي قد يترتب عليه هذا النشاط.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

خالد

Khaled M - Abdulmageed

vice president

Compliance & AML Unit

خالد مصطفى عبدالمجيد

نائب رئيس

وحدة المطابقة والالتزام وغسل الأموال



(21)

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The Issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.